



Bring Your Own Device (BYOD) Policy — Grade 4 and Above

1. Purpose and Scope

This policy applies to all students in Grades 4 to 12. It enables the school to integrate current technology into lesson plans and to provide access to online learning resources that would otherwise be unavailable in the classroom.

2. Daily Requirements

2.1 Students are required to bring their own laptop or tablet to school every day and to use it in accordance with their teachers' instructions.

2.2 Devices must arrive fully charged and in good working condition. Chargers and any other required accessories must be brought when needed.

2.3 Devices and accessories must be clearly labeled with the student's name.

3. Acceptable Use

3.1 Personal devices may be used for educational purposes only.

3.2 Devices may be used during lessons or school activities only when authorized by the teacher. Teachers have the right to ask students to close, put away, or stop using a device at any time.

3.3 Accessing games, social media, personal messaging, entertainment websites, or other non-educational content during lessons or school hours is not permitted, unless specifically authorized by a teacher for educational purposes.

3.4 When using personal devices and the school network, students must comply with the school's Acceptable Use, Digital Citizenship, Internet Safety, and Student Behavior requirements.

4. Privacy

Students must not take photographs or make video or audio recordings of students, staff members, or school activities, and must not share such images or recordings, without appropriate permission.

5. Account and Network Security

Students must keep their passwords and accounts secure. They must not access another person's account, share passwords, attempt to bypass the school's security systems, or interfere with the school's network or digital resources.

6. Care and Security of Devices

Students are responsible for the proper care, security, and safe storage of their personal devices, and should not leave a device unattended.

7. Misuse and Consequences

Any misuse of a device may result in temporary restriction of device use and/or other consequences in accordance with the school's Student Behavior Policy and applicable school procedures. Parents may be informed where misuse occurs.

8. Parent/Guardian Responsibilities

Parents and guardians are responsible for ensuring that the device brought to school meets the school's minimum technical requirements and has the required applications or software installed, where applicable.



سياسة إحضار الجهاز الشخصي (BYOD) — الصف الرابع فما فوق

١. الغرض والنطاق

تُطبَّق هذه السياسة على جميع الطلبة من الصف الرابع إلى الصف الثاني عشر، وتهدف إلى تمكين المدرسة من دمج التقنيات الحديثة في الخطط الدراسية، وإتاحة الوصول إلى مصادر التعلم الإلكترونية التي يتعدَّر توفيرها داخل الفصول الدراسية بغير ذلك.

٢. المتطلبات اليومية

١-٢ يلتزم الطلبة بإحضار أجهزتهم الشخصية (حاسوب محمول أو جهاز لوحي) إلى المدرسة يوميًا، واستخدامها وفق تعليمات المعلمين.

٢-٢ يجب أن يكون الجهاز مشحونًا بالكامل وفي حالة تشغيل جيدة، مع إحضار الشاحن وأي ملحقات مطلوبة عند الحاجة.

٣-٢ يجب تدوين اسم الطالب بوضوح على الجهاز وملحقاته.

٣. الاستخدام المقبول

١-٣ يقتصر استخدام الأجهزة الشخصية على الأغراض التعليمية فقط.

٣-٢ لا يجوز استخدام الأجهزة أثناء الحصص أو الأنشطة المدرسية إلا بإذن من المعلم، وللمعلم الحق في مطالبة الطالب بإغلاق الجهاز أو حفظه أو التوقف عن استخدامه في أي وقت.

٣-٣ يُمنع الدخول إلى الألعاب أو مواقع التواصل الاجتماعي أو الرسائل الشخصية أو مواقع الترفيه أو أي محتوى غير تعليمي خلال الحصص أو اليوم الدراسي، ما لم يأذن المعلم بذلك تحديداً لغرض تعليمي.

٣-٤ يلتزم الطلبة عند استخدام أجهزتهم الشخصية وشبكة المدرسة بمتطلبات سياسات الاستخدام المقبول، والمواطنة الرقمية، والسلامة على الإنترنت، وسلوك الطالب المعتمدة في المدرسة.

٤. الخصوصية

لا يجوز للطلبة التقاط الصور أو إجراء تسجيلات مصوّرة أو صوتية للطلبة أو الموظفين أو الأنشطة المدرسية، أو مشاركة هذه الصور أو التسجيلات، دون الحصول على الإذن المناسب.

٥. أمن الحسابات والشبكة

يجب على الطلبة الحفاظ على سرية كلمات المرور وحساباتهم، وعدم الدخول إلى حساب شخص آخر، أو مشاركة كلمات المرور، أو محاولة تجاوز أنظمة الحماية في المدرسة، أو العبث بشبكة المدرسة أو مواردها الرقمية.

٦. العناية بالأجهزة وحمايتها

يتحمّل الطلبة مسؤولية العناية بأجهزتهم الشخصية وحمايتها وحفظها في مكان آمن، وعدم تركها دون مراقبة.

٧. سوء الاستخدام والإجراءات المترتبة عليه

قد يترتب على أي سوء استخدام للجهاز تقييد استخدامه مؤقتاً و/أو اتخاذ إجراءات أخرى وفقاً لسياسة سلوك الطالب والإجراءات المدرسية المعمول بها. وقد يتم إبلاغ أولياء الأمور عند حدوث سوء الاستخدام.

٨. مسؤوليات أولياء الأمور

يتحمّل أولياء الأمور مسؤولية التأكد من أن الجهاز الذي يُحضره الطالب إلى المدرسة يستوفي الحد الأدنى من المتطلبات التقنية المعتمدة في المدرسة، وأن التطبيقات أو البرامج المطلوبة مثبتة عليه، حيثما ينطبق ذلك.